
PADELBANEN OP HET IJSBAANTERREIN – COMPLEET WAANZIN 
 
Op bijgaande foto lijken de ondertekenaars van de drie tennisverenigingen in Wormer en Nova Zembla 
van een intentieovereenkomst met de gemeente Wormerland ogenschijnlijk tevreden, maar 
waarschijnlijk zijn zij zich nauwelijks bewust waarvoor zij hun handtekening hebben gezet. Natuurlijk, er is 
sprake van een, overigens verstandige, fusie tussen de 3 tennisclubs, maar zijn zij er al uit op welke locatie 
zij gaan spelen?  
In elk geval is de verantwoordelijke wethouder Schalkwijk blij dat deze mijlpaal (fusie tussen 3 
tennisverenigingen) is bereikt, maar voegt er wel aan toe dat het nog niet duidelijk is voor welk scenario 
de gemeenteraad zal gaan kiezen. Er ligt immers een alternatief plan van de fractie GroenLinks 
Wormerland welke na het zomerreces aan de gemeenteraad zal worden gepresenteerd welke een betere 
(goedkopere!) financiële haalbaarheid zou hebben alsmede een kortere oplevering en geen ingewikkelde 
ruimtelijke procedures zou opleveren. 
 
We dienen het zomerreces af te wachten alvorens nader in te gaan op de voor- en nadelen van beide 
plannen maar, naast de dreigende onmogelijkheid vanwege de geluidsovertredingen van de padelbanen 
op het stiltegebied IJsbaanterrein, waarvoor de Provincie alsnog toestemming voor zou moeten 
verstrekken, is een heikel punt de vestiging van de padelbanen. 
 
Natuurlijk is padel een sociale en dynamische sport in opkomst die in o.a. Spanje en Mexico volop wordt 
beoefend waardoor de tennissport zijn leden ziet overlopen naar de padelsport.  
  
Waar padel in het begin met name op werd gepikt door tennisverenigingen, zien we nu een verschuiving 
naar verenigingen of locaties uitsluitend voor padel.  
Waar tennisclubs met name buitenbanen hebben gelegd, zie je nu dat padel locaties vaak binnenbanen 
aanleggen.  
 
Het alternatieve plan vermeldt dan ook de plaatsing van de 4 padelbanen indoor in een te bouwen aparte 
sporthal/padelhal in de Spatterstraat.  
 
Hieronder vermelden wij een aantal voordelen van het spelen op een binnenbaan, naast het feit dat je 
het hele jaar rond kan spelen hetgeen ook een zeer positieve invloed heeft op de financiële exploitatie 
van de desbetreffende vereniging. Immers, zowel tennis als padel in de buitenlucht zal zich beperken tot 
de maanden april tot en met september/oktober gezien de klimatologische omstandigheden. 
 
Wij noemen: 
 
1. Geen natte ramen 
Naast wind is ook regen erg lastig. Dit zorgt ervoor dat het spel totaal anders wordt. Je kan het eigenlijk 
geen padel meer noemen. Via de ramen is namelijk nauwelijks nog te doen, door de stuit van de bal. De 
bal glijdt als het ware van de ramen af. Ook met vorst en sneeuw kan er dus niet gespeeld worden. 
 
2. Niet spelen in de regen en vocht 
Zwak racket 
De belangrijkste reden waarom je nooit in de regen moet spelen is omdat je racket hier niet goed tegen 
kan. De ‘kern’ van je racket bestaat uit een foam en foam absorbeert vocht. Dit zorgt er voor dat wanneer 
je in de regen padelt je racket zwakker wordt en uiteindelijk scheurt.  Sommige merken geven dan ook 
geen garantie wanneer er met het racket in de regen is gespeeld. 
Zware bal 
Wanneer het regent wordt automatisch de bal nat. De bal zuigt het water op dat ervoor zorgt dat de bal 
zo’n 15% zwaarder wordt. Een van de problemen is dat de bal minder stuitert. De bal zal daarom vanaf de 
baan minder omhoog stuiteren. Daarnaast zorgt een zwaardere bal voor meer impact op je racket, tel 
daarbij op dat het racket door de regen al zwakker wordt is de kans op scheuren groter. Ook zorgt een 
zwaardere bal voor meer belasting op de armen. 



Nat glas  
Bij regen stuitert de bal vanaf de grond niet alleen minder maar de bal zal ook mindere ver van het glas 
afkomen. Dit zorgt ervoor dat de bal snel daalt. Hierdoor is het lastiger dan ooit om de bal via het glas 
terug te spelen. Daarnaast schiet de bal soms weg wanneer je via het glas speelt in de regen, hierdoor is 
die minder goed te controleren 
Natte baan 
Daarnaast zorgt de regen voor een natte en gladde baan, dit zorgt er weer voor dat er meer gevaar is voor 
uitglijden wat blessures met zich meebrengt. 
 
3. Geen wind 
Natuurlijk is dit een inkoppertje, maar je hebt geen last van wind en dat is een groot voordeel. Veel 
mensen die padel nog niet zo goed kennen, denken dat het spelen in een kooi ervoor zorgt dat wind 
amper effect op je spel heeft. Als je regelmatig speelt weet je dat dit niet waar is.  
Padel is een spel waarbij je strijd om de netpositie, en dus ook veel zal moeten lobben. Een lob slaan met 
veel wind is erg lastig in te schatten en daarom ook erg moeilijk. Altijd dezelfde omstandigheden zorgen 
ervoor dat je een betere en consistente lob gaat slaan. 
 
4. Nooit (te) koud 
Binnen spelen zorgt er ook voor dat je altijd vergelijkbare temperaturen hebt. Je speelt niet in de 
vrieskou, wat echt een andere dimensie aan het spel geeft. Geen stramme spieren of bevroren handen. 
Het kan altijd doorgaan. Zelfs wanneer er buiten sneeuw ligt of de baan bevroren en glad is. Ideaal dus! 
 
5. Je kijkt nooit in de zon 
Padel hoort natuurlijk in het goede weer omdat het een beetje een Spaanse vibe heeft. Toch zorgt een 
lage zon vaak voor lastige situaties. Zeker als je tegenstander veel lobs speelt en je dan slecht ziet heeft dit 
een groot effect op je spel. Je ziet dit vaak bij de competitie, als deze wat langer duurt en de zon onder 
begint te gaan. Je ziet dan vaak dat één kant erg in het voordeel is en beide games pakt, om de 
voorsprong vervolgens weer in te leveren als er gedraaid is van kant. Bij binnenbanen is het licht altijd 
gelijk en zorgt dit niet voor hinder, waardoor geen van de kanten in het voordeel is. Absoluut een 
voordeel dus. 
 
6. Goedkopere banen 
We zien een groot voordeel bij de aanleg van de banen. De fundering van een padelbaan is erg belangrijk 
en voor een binnenbaan vaak een stuk goedkoper. Op de eerste plaats omdat er vaak al een fundering ligt 
die gebruikt kan worden. Daarbij komt het feit dat de fundering niet waterdoorlatend hoeft te zijn. Dit 
zorgt voor een ander soort, duurdere fundering.  
Al met al zie je niet voor niets dat er op de WPT vaak binnen gespeeld wordt. Altijd dezelfde 
omstandigheden is ideaal voor het trainen en spelen van wedstrijden. Je ziet steeds meer binnenbanen bij 
padelclubs en dat is wat ons betreft een hele goede ontwikkeling. 
 
Samenvattend: 
 
Padellen hoort niet op een buitenbaan en mede alleen daardoor is de vestiging van een nieuwe 
sportaccommodatie op het IJsbaanterrein absoluut onverstandig. 
 

 


